
  Protokół  nr XLVII/09
z obrad XLVII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu  22 grudnia  2009 roku  
w godzinach  1100    - 1436 .  w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu 
do protokołu).  

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołów nr XLV/09  i nr XLVI/09  z  sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmian w budżecie miasta na  2009 rok,
2) ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2009,
3)  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych  przyznawanych  w  dziedzinie  kultury 
fizycznej,
4)  ustalenia  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,  wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, 
którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach (zespołach szkół) i placówkach 
oświatowych,  zasad  zwalniania  ich  od  obowiązku  realizacji  tych  zajęć  oraz 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli  nie wymienionych w 
art. 42 ust. 3 – Karty Nauczyciela, 
5)  określenia  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązku  wymiaru  godzin  zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 
szkolnego, zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Miasto Ełk,
6)  zmieniająca  uchwałę  w sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na 
terenie Miasta Ełku,
7)  skargi  Pani  Marii  Jaroszewicz  na  Dyrektora  Miejskiego  Przedszkola  i  Żłobka 
„Ekoludki” w Ełku,
8) rozpatrzenia skargi firm znajdujących się przy  ul. Towarowej w Ełku,
9) przyjęcia budżetu miasta na 2010 rok.
6. Przyjęcie  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Ełku  na  I  półrocze 

2010 roku.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Oświadczenia i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył XLVII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.   

Do punktu –2-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołów nr XLV/09, nr XLVI/09.
W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar 

Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli kolejno:
- protokół nr XLV/09 z dnia 17 listopada 2009 roku bez uwag,
- protokół nr XLVI/09 z dnia  11 grudnia   2009 roku bez uwag.

Do punktu –3-
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił  o   uwagi  lub 

wnioski do rozesłanego porządku obrad. 
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           Radny Tomasz Bińczak zwrócił się z  wnioskiem do Prezydenta Miasta o zdjęcie 
z porządku obrad  projektu uchwały w sprawie  przystąpienia do zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego, zwanego „EŁK – OSIEDLE JEZIORNA”. Jeśli 
Prezydent  Miasta  nie  uwzględni,  to  zgłasza  jako  formalny  wniosek  do 
Przewodniczącego Rady Miasta. W uzasadnieniu poinformował, że w dniu wczorajszym 
na wspólnym posiedzeniu Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku z Komisją 
Budżetową  i  Rozwoju  Gospodarczego  budził  wiele  kontrowersji  i  dlatego  należy 
ponownie przedyskutować w komisjach.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  przychylił  się  do  wniosku  i  zaproponował 
zdjęcie z propozycji porządku obrad, w punkcie  5  podpunktu 6) z tematem podjęcie 
uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego, zwanego „EŁK – OSIEDLE JEZIORNA”.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
skreślenie z porządku obrad wyżej  zacytowanego projektu uchwały;  21 głosami „za”, 
przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach wstrzym. radni wniosek przyjęli. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowskii  zapytał, czy są 
inne wnioski lub uwagi do przedłożonej wcześniej radnym propozycji porządku obrad.

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski 
odczytał  propozycję  porządku obrad  i  poddał  pod głosowanie;  23 głosami  „za”,  przy 
0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  – jednomyślnie „za” radni  przyjęli  porządek 
posiedzenia jak wyżej.  

 Do punktu –4-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

13 listopada 2009 r. do 18 grudnia 2009r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  w  uzupełnieniu  informacji  na  piśmie 

przedstawił działania jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 
Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń do sprawozdania z działalności Prezydenta 

Miasta Ełku w okresie jak wyżej.

 Do punktu –5-
1)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2009, 
w załączeniu do protokołu.

Skarbnik Miasta J. Wróbel poinformował, że zmiany do budżetu miasta, zgodnie 
z  załączonym  projektem  uchwały  szczegółowo  omawiane  były  na  komisjach. 
Przedstawił i omówił autopoprawki do przedłożonych zmian w budżecie miasta zawartą 
w piśmie znak: PiSS 8111/59/09 z dnia 21.12.2009r. oraz w piśmie z dnia 17.12.2009r.
Wyżej  zacytowane  pisma  stanowią  załącznik  do  protokołu.  Następnie  w  imieniu 
Prezydenta Miasta  wniósł  o podjęcie uchwały.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że Komisja wydała pozytywną opinię odnośnie zmian w budżecie miasta 
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że   na wspólnym posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego, Prawa i 
Porządku zaopiniowano pozytywnie zmiany w budżecie miasta, bez uwag.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie przedłożony 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej z uwzględnieniem autopoprawek;  22 głosami „za”, 
przy  0  głosach  „przeciw”  i  1  głosie  wstrzymującym  radni  podjęli  Uchwałę 
Nr XLVII/433/09  w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2009 rok. Uchwała 
w załączeniu do protokołu.  

*   *   *

2)  Projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia  wydatków niewygasających  z  upływem  roku 
budżetowego 2009, w załączeniu do protokołu.
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Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały, potrzebę jej podjęcia i 
w imieniu Prezydenta Miasta wniósł o podjęcie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  na wspólnym posiedzeniu  z Komisją Mienia Komunalnego,  Prawa 
i Porządku zaopiniowano pozytywnie  projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  23 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzymujących   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XLVII/434/09  w  sprawie   ustalenia 
wydatków  niewygasających  z  upływem  roku  budżetowego  2009.  Uchwała 
w załączeniu do protokołu. 

*    *    *
3)  Projekt  uchwały  w  sprawie  stypendiów,  nagród  i  wyróżnień  sportowych 
przyznawanych w dziedzinie kultury fizycznej, w załączeniu do protokołu.

 Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały. 
Poinformował,  że  Prezydent  Miasta  uwzględnił  wniosek  Komisji  Turystyki,  Sportu 
i Rekreacji. Zgłosił autopoprawkę polegającą na zapisach w:

− § 5 ust. 2 pkt 3) „zawodnikom zespołowych gier sportowych, ...”
− § 5 ust. 2 pkt 3)  podpunkt b) piłka siatkowa i Koszykówka – 2 liga i wyższa,
− § 7 ust. 1 w treści wykreślić wyraz „całkowicie”.

Następnie   wniósł   o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała z uwagami, które w projekcie uwzględnił Prezydent 
Miasta.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  na wspólnym posiedzeniu  z Komisją Mienia Komunalnego,  Prawa 
i Porządku nie wniesiono uwag, zaopiniowano pozytywnie  projekt uchwały.

Radny Tomasz Bińczak zwrócił  uwagę na brak precyzyjnego zapisu w przypadku 
kiedy zawodnik pobiera stypendium z miasta, a w międzyczasie zmienia klub, na klub 
w innym mieście.

Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  XLVII/435/09   w  sprawie  stypendiów,  nagród 
i  wyróżnień  sportowych  przyznawanych  w  dziedzinie  kultury  fizycznej.  Uchwała 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Makowski. 

*   *  *
4)  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i  opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach 
(zespołach  szkół)  i  placówkach  oświatowych,  zasad  zwalniania  ich  od  obowiązku 
realizacji  tych  zajęć  oraz  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć 
nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 – Karty Nauczyciela,   w załączeniu do 
protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały i  wniósł 
o podjęcie.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  na wspólnym posiedzeniu  z Komisją Mienia Komunalnego,  Prawa 
i Porządku nie wniesiono uwag, zaopiniowano pozytywnie  projekt uchwały.

Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  w sprawie  jak  wyżej,  w  zaproponowanym  brzmieniu;  22 głosami  „za”,  przy 
0  głosach  „przeciw”   i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XLVII/436/09 
w sprawie  ustalenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,  wychowawczych i  opiekuńczych nauczycielom, 
którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach (zespołach szkół) i placówkach 
oświatowych,  zasad  zwalniania  ich  od  obowiązku  realizacji  tych  zajęć  oraz 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli  nie wymienionych w 
art.  42 ust.  3 – Karty Nauczyciela.  Uchwała   w załączeniu  do protokołu.  W trakcie 
głosowania nieobecny radny T.Przekop.

*   *  *
5)  Projekt  uchwały  w sprawie  określenia  zasad  rozliczania  tygodniowego  obowiązku 
wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla  których  ustalony  plan  zajęć  jest  różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego, zatrudnionych w szkołach i placówkach, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  na wspólnym posiedzeniu  z Komisją Mienia Komunalnego,  Prawa 
i Porządku nie wniesiono uwag, zaopiniowano pozytywnie  projekt uchwały.

Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały  sprawie  jak  wyżej;  22  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw”   i  0  głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  XLVII/437/09   w  sprawie   określenia  zasad 
rozliczania  tygodniowego  obowiązku  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli,  dla 
których  ustalony  plan  zajęć  jest  różny  w  poszczególnych  okresach  roku 
szkolnego,  zatrudnionych  w  szkołach  i  placówkach,  dla  których  organem 
prowadzącym jest Gmina Miasto Ełk. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecny radny  T.Przekop.
            

*   *   *

6)  Projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  Romuald 
Baranowski  poinformował,  że   na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku nie wniesiono uwag, zaopiniowano pozytywnie  projekt 
uchwały.
            Nie  zgłoszono formalnych zastrzeżeń do projektu uchwały.
       Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski   poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
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wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XLVII/438/09  zmieniająca uchwałę  w sprawie 
Regulaminu utrzymania  czystości  i  porządku na terenie  Miasta  Ełku.  Uchwała 
w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny radny  T.Przekop.

*   *   *
7)  Projekt uchwały w sprawie skargi  Pani Marii  Jaroszewicz na Dyrektora Miejskiego 
Przedszkola i Żłobka „Ekoludki” w Ełku, w załączeniu do protokołu.
            Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wielgat  poinformował, że zarzuty 
przedstawione  w  skardze  dotyczyły  tego,  że  Skarżąca  zwróciła  się  w  rozmowie 
telefonicznej do dyrektora przedszkola o wydanie świadectwa pracy. 

W  dniu  5  października  2009r.  z  przedszkola  wysłano  zainteresowanej 
świadectwo pracy listem zwykłym na adres wskazany przez zainteresowaną. 

Dyrektor  Miejskiego Przedszkola i  Żłobka „Ekoludki”  w Ełku,  główny księgowy 
oraz inni pracownicy przedszkola  nie potwierdzają, iż w dniu 26 października 2009r. 
Pani Maria Jolanta Jaroszewicz była osobiście w placówce w celu wydania świadectwa 
pracy.

Dnia  13  listopada  2009r.  na  ponowną  telefoniczną  prośbę  zainteresowanej  – 
twierdzącej,  iż  nie  otrzymała  przesyłki,  wysłano  listem poleconym  świadectwo  pracy 
jednakże już na inny adres wskazany przez Skarżącą. 
         Komisja  Rewizyjna  Rady  Miasta  Ełku  po  wnikliwym  zapoznaniu  się 
z  dokumentami,  przeprowadzeniu  dyskusji  i  wysłuchaniu  wyjaśnień  uznała,  że 
opisywane  zarzuty  nie  znalazły  potwierdzenia  w  przedstawionych  dokumentach. 
Komisja wnosi uznać za niezasadną skargę z dnia 03.11.2009 r. złożoną przez Panią 
Marię Jolantę Jaroszewicz dotyczącą niewydania Skarżącej odpisu świadectwa pracy 
przez  Dyrektora Miejskiego Przedszkola i Żłobka „Ekoludki”  w Ełku.  Niniejszy wniosek 
Komisja przyjęła  w głosowaniu jawnym: 5 głosami "za"  (jednomyślnie "za").

 Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta 
Paczkowska  poinformowała,  że  komisja   pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
z zapisem, aby uznać za niezasadną skargę z dnia 03.11.2009 r. złożoną przez Panią 
Marię Jolantę Jaroszewicz.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały sprawie jak wyżej, z propozycją zapisu, aby uznać za niezasadną skargę z dnia 
03.11.2009 r.  złożoną przez Panią  Marię Jolantę Jaroszewicz;  22 głosami „za”,  przy 
0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XLVII/439/09 
w  sprawie  skargi  Pani  Marii  Jaroszewicz  na  Dyrektora  Miejskiego  Przedszkola 
i Żłobka „Ekoludki” w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecny radny  T.Przekop.

*   *    *

8)  Projekt  uchwały  w  sprawie   rozpatrzenia  skargi  firm  znajdujących  się  przy 
ul. Towarowej w Ełku,  w załączeniu do protokołu.

 Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Jan  Wielgat   poinformował,  że  Komisja 
Rewizyjna  Rady  Miasta  Ełku  po  wnikliwym  zapoznaniu  się   z  dokumentami, 
przeprowadzeniu  dyskusji  i  wysłuchaniu  wyjaśnień  uznała,  że  opisywane  zarzuty  są 
zasadne i  znalazły potwierdzenie.  Komisja wnosi  uznać za zasadną w części skargę 
z dnia 10 grudnia 2009r złożoną przez  firmy znajdujące się przy ulicy Towarowej w Ełku 
odnośnie odcinka drogi gruntowej w/w ulicy, zgodnie z załączonym projektem uchwały 
wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  na wspólnym posiedzeniu  z Komisją Mienia Komunalnego,  Prawa 
i Porządku zaopiniowano pozytywnie  projekt uchwały uznający  w części za zasadną 
skargę z dnia 10 grudnia 2009r złożoną przez podmioty  gospodarcze znajdujące się 
przy ulicy Towarowej w Ełku odnośnie odcinka drogi gruntowej w/w ulicy.
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           Wiceprzewodniczący  Rady Miasta  Jerzy Czepułkowski  w formie  wniosku 
zaproponował w nazwie i treści uchwały wyraz:  „firm” zamienić wyrazami „podmiotów 
gospodarczych”.

Radni przez aklamacje wniosek przyjęli.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  0 głosach 
wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  XLVII/440/09  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi 
podmiotów gospodarczych znajdujących się przy  ul. Towarowej w Ełku. Uchwała 
w załączeniu do protokołu.   W trakcie głosowania nieobecny radny T.Przekop.

*   *   *
9) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Ełku na 2010 rok, w załączeniu 
do protokołu.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  omówił  projekt  budżetu  miasta  na   2010  rok 
zgodnie  z  wyżej  wymienionym  projektem  uchwały.  Między  innymi  poinformował,  że 
dochody budżetu gminy planowane są  w wysokości  149 228 276  zł., wydatki budżetu 
gminy w wysokości  166 955 770 zł.
Deficyt budżetu gminy w wysokości 17 727 494 zł, zostanie pokryty przychodami 
pochodzącymi  z   wpływów   ze  sprzedaży  papierów  wartościowych  wyemitowanych 
przez  gminę   w  kwocie  17  727  494  zł.   Dodał,  że  projekt  budżetu  szczegółowo 
omawiany był na posiedzeniach poszczególnych komisji.

Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poinformował, że Skład Orzekający 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie wydał opinię o projekcie budżetu na 2010 
rok zawartą w Uchwale Nr RIO.IV-0120-345/09 z dnia 01 grudnia 2010r. oraz Uchwałę 
Nr  RIO.IV-0120-343/09  w  sprawie  opinii  o  możliwości  sfinansowania  deficytu 
przedstawionego  przez  Miasto  Ełk  w  projekcie  uchwały  budżetowej  na  2010  rok. 
Uchwały  stanowią  załącznik  do  protokołu.  Były  one  przedmiotem  obrad  na 
posiedzeniach komisji.  Ponadto wszystkie komisje obradowały nad projektem budżetu 
miasta na 2010 rok. Wnioski  z komisji zostały złożone do Komisji Budżetowej i Rozwoju 
Gospodarczego. Poprosił przewodniczącego tejże komisji o zaprezentowanie wniosków.

 Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  obradowała  nad  projektem  budżetu  miasta  na  2010  rok. 
Do  komisji  wpłynęły  wnioski  odnośnie  projektu  budżetu  z  dwóch  komisji,  z  Komisji 
Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  oraz  z  Komisji   Komisja  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny. 
Komisja Turystyki Sportu i Rekreacji zaopiniowała negatywnie  projekt budżetu miasta 
w części  dotyczącej  działu  926 – Kultura  fizyczna i  sport.  Komisja  Zdrowia  i  Spraw 
Społecznych zgłosiła wnioski:

1) zabezpieczenie   kwoty  3.300 tys  zł  jako wkład  własny  miasta  na pozyskanie 
środków zewnętrznych do konkursu pod nazwą” Wsparcie na nowe inwestycje 
dla dużych przedsiębiorstw”, jest to niezbędny wkład na dokończenie realizacji 
inwestycji szpitala w cyklu 3-letnim,

2) zabezpieczenie kwoty 800 tys. zł na modernizację Przychodni Specjalistycznej 
przy ul. Konopnickiej,

3) o wsparcie finansowe 108 Szpitala Wojskowego w kwocie 100 tys. zł, poprzez 
wykup  usług  medycznych  nie  realizowanych  przez  Szpital  „Pro-Medica”  dla 
mieszkańców miasta w ramach tzw. „Białych sobót”.

Komisja Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego wniosków nie głosowała ze względu na 
brak podania dokładnego źródła skąd przenieść środki finansowe.
Komisja Oświaty,  Kultury i Rodziny pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2010 
rok  w części  dot.  oświata  i  wychowanie,  kultura  i  ochrona dziedzictwa  narodowego, 
pomoc społeczna i promocja miasta.
Komisja  Budżetowa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Miasta  Ełku  na  wspólnym 
posiedzeniu z Komisją Mienia Komunalnego Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku  w dniu 
wczorajszym wydała pozytywną opinię do projektu budżetu miasta na 2010 rok łącznie 
z autopoprawkami pisemnymi  Prezydenta Miasta Ełku.

Wywiązała się dyskusja.
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Radny  Tomasz  Makowski  zgłosił  wniosek  o  zdjęcie  z  dz.  650  rozdz.  6001  – 
ul.  Wileńska  –  budowa  deszczówki  kwoty  700  tys.  zł  i  przeznaczyć  ją  na  remonty 
budynków komunalnych.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski powtórzył 
wnioski zgłoszone na Komisji wyżej zacytowane.

 Radny R.Baranowski zgłosił wnioski, aby rezerwa ogólna wynosiła 102 tys.zł, w tym 
2  tys.  zł  na  zarządzanie  kryzysowe.  600  tys.zł  pozostawić  jako  rezerwę  celową  na 
zadania, które   w trakcie  się pojawią oraz wykreślić w § 8 pkt 2 podpunkt 2).

Prezydent Miasta T.Andrukliewicz proponował pozostawić § 12 projektu uchwały bez 
zmian i przyjąć budżet w wersji zaproponowanej.

Zdaniem radnego Romualda Baranowskiego budżet w przedłożonej  wersji  będzie 
bardzo trudno zrealizować. Zgłasza formalny wniosek o głosowanie jawne i imienne.

Radny Tomasz Bińczak przedstawił stanowisko Koalicyjnego Klubu Radnych Prawa 
i  Sprawiedliwości   wraz  z  uzasadnieniem  dlaczego  nie  poprą  budżetu.  Stanowisko 
w załączeniu do protokołu.

Radny  Konrad  Siemienkiewicz  poinformował,  że  Klub  Radnych  Platforma 
Obywatelska poprze projekt budżetu miasta.

Radny  Jerzy  Czepułkowski  poinformował,  że  Klub  Radnych  Lewica  i  Demokraci 
poprze przedłożony projekt budżetu w całości.

Radny  Bogusław  Wisowaty  poinformował,  że  Klub  Radnych  Ełckie  Forum 
Gospodarcze  poprze przedłożony projekt budżetu.

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 
zgłoszone wnioski:
1) wykreślić kwotę 700 tys. Zł z ulicy Wileńskiej i przeznaczyć na remonty budynków 

komunalnych. Niniejszy  wniosek  radni  odrzucili  w  głosowaniu;  „za”  głosowało  6, 
przeciw  13,  wstrzymało  się  od  głosu  2.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
K.Wilczyński. 

2) zmniejszyć  rezerwę ogólną na kwotę  102 tys.zł,  w tym 2 tys.  zł  na  zarządzanie 
kryzysowe,  a 600 tys.zł  pozostawić jako rezerwę celową. Niniejszy  wniosek radni 
odrzucili  w  głosowaniu;  „za”  głosowało  6,  przeciw  11,  wstrzymało  się  od 
głosu 5. W trakcie głosowania nieobecny radny Z.Jędrkiewicz. 

3) wykreślić w § 8 pkt 2 podpunkt 2). Niniejszy wniosek radni odrzucili w głosowaniu; 
„za” głosowało 5, przeciw 11, wstrzymało się od głosu 5. 

4) wniosek  o  głosowanie  jawne  imienne  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Ełku na 2010 rok radni przyjęli przez aklamację.

Następnie Przewodniczący RM W.Pieńkowski  przeprowadził  głosowanie 
jawne imienne, wzywając imiennie radnych według listy obecności do oddania głosu:

)1 Andruszkiewicz Michał – za
)2 Baranowski Romuald – przeciw
)3 Bińczak Tomasz – przeciw
)4 Czepułkowski Jerzy Mieczysław  – za
)5 Dudzis Krzysztof – wstrzymał się
)6 Dzienisiewicz Ireneusz – za
)7 Fadowski Zdzisław - za
)8 Gróndwald Jan – wstrzymał się 
)9 Jędrkiewicz Zbigniew – za
)10 Kwiatkowski Wojciech Paweł – wstrzymał się
)11 Makowski Tomasz – przeciw
)12 Paczkowska Wioletta – za
)13 Pieńkowski Waldemar Paweł – za
)14 Podwojski Idzi Henryk – za
)15 Przekop Tomasz – za
)16 Romanowicz Krzysztof – za
)17 Siemienkiewicz Konrad – za
)18 Stradczuk Jan Ignacy – za
)19 Szuliński Romuald – za
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)20 Wielgat Jan – za
)21 Wilczyński Krzysztof – nieobecny w trakcie głosowania
)22 Wisowaty Bogusław – za
)23 Zawadzki Adam Franciszek - za

W  związku  z  powyższym  głosowaniem  Przewodniczący  Rady  Miasta 
W.Pieńkowski ogłosił  wynik głosowania, podając, że za podjęciem uchwały głosowało 
16  radnych,  przeciw  3  radnych  i  3   radnych  wstrzymało  się  od  głosu.  Następnie 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził,  że w wyniku głosowania jawnego imiennego 
radni podjęli  Uchwałę Nr XLVII/441/09  w sprawie  uchwalenia  budżetu miasta Ełku 
na 2010 rok. Uchwała  w załączeniu do protokołu. 

Prezydent  Miasta T.Andrukiewicz podziękował  radnym za uchwalenie budżetu 
miasta na rok 2010.

Do punktu -6-
Projekt  planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2010 roku,   w załączeniu do 

protokołu.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wielgat zapoznał z propozycją tematów 

do  planu pracy, który sporządziła Komisja Rewizyjna i poprosił o przyjęcie.
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie przyjęcie planu 
pracy Komisji  Rewizyjnej  na  I  półrocze 2010  roku;  16 głosami  „za”,  przy  0  głosach 
„przeciw”  i  0 głosach wstrzym.  -  jednomyślnie „za” radni   przyjęli  plan pracy Komisji 
Rewizyjnej na I półrocze 2010 roku. Plan pracy w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni: K.Dudzis, T.Bińczak, W.Paczkowska, K.Wilczyński. 

Do punktu -7-

Radny Tomasz Makowski  zgłosił interpelacje w formie zapytań:
1) ile w bieżącym roku  pokryto wkład własny do projektów unijnych z wyemitowanych 
obligacji w zadaniach inwestycyjnych ? (w zestawieniu tabelarycznym).
2)  zwrócił  uwagę,  że  samochód  służbowy  w  dniach  wolnych  od  pracy  jest  często 
zaparkowany na ulicy Dąbrowskiego (vis a vis myjni samochodowej). Czy w tym czasie 
jest on wykorzystywany do celów prywatnych  i czy jest na to zgoda ?

Radny  Romuald  Baranowski  złożył  na  ręce  Przewodniczącego  Rady  Miasta 
interpelację na piśmie. Interpelacja w załączeniu do protokołu.

Radny  Idzi  Podwojski  zwrócił  uwagę,  że  strzałka  sygnalizująca  skręt  z  ulicy 
Piłsudskiego w ulicę Mickiewicza jest kolizyjna z wjazdem z ulicy Słowackiego. Poprosił 
o sprawdzenie i wyregulowanie sygnalizacji w tym miejscu. 

Radny  Tomasz  Bińczak   złożył  na  ręce  Przewodniczącego  Rady  Miasta 
interpelację na piśmie dot. modernizacji i remontu stadionu. Interpelacja w załączeniu do 
protokołu.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  radni  otrzymają 
odpowiedzi na piśmie,  na zgłoszone interpelacje. 

 

      Do punktu -8-
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  złożył  wszystkim obecnym życzenia 

świąteczne oraz noworoczne.

Poseł  na Sejm RP Wojciech Kossakowski  w imieniu  swoim oraz Posła  Andrzeja 
Orzechowskiego złożył wszystkim obecnym życzenia świąteczne oraz noworoczne.
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Radny  Tomasz  Bińczak  na  ręce  Przewodniczącego  Rady  Miasta  w  imieniu 
Koalicyjnego Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości  przekazał:
- projekt stanowiska w sprawie zmiany organizacji ruchu na rondzie Czesława Nalborskiego 
„Dzik” z prośbą o wprowadzenie tematu do porządku  obrad sesji w styczniu 2010r.
-  stanowisko Klubu dotyczące projektów uchwał, które były przedmiotem obrad dzisiejszej 
sesji. Stanowisko Koalicyjnego Klubu Radnych Prawa  i Sprawiedliwości.
            Powyższe stanowiska stanowią załącznik do protokołu. 
-  zwrócił  się  z  zapytaniem  do  Przewodniczącego  Rady  Miasta,  dlaczego  nie  został 
umieszczony w porządku obrad dzisiejszej sesji projekt uchwały, który do Biura Rady Miasta 
wpłynął   w  dniu  3.12.2009r.,   dot.  przyjęcia  uchwały  w  sprawie Programu  Ochrony 
Środowiska Miasta Ełku na lata 2010 – 2013.
- złożył wszystkim obecnym życzenia świąteczne oraz noworoczne.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  odpowiadając  radnemu 
T.Bińczakowi   w  temacie  przyjęcia  uchwały  w  sprawie Programu  Ochrony  Środowiska 
Miasta Ełku na lata 2010 – 2013, poinformował, że biorąc pod uwagę, iż radni pracowali nad 
budżetem  miasta  na  rok  2010  i  był  to  główny  temat  zainteresowania  radnych, 
w  porozumieniu  z  Prezydentem  Miasta   projekt  przedmiotowej  uchwały  zostanie 
wprowadzony do porządku obrad sesji w miesiącu styczniu. Program Ochrony Środowiska 
Miasta Ełku na lata 2010 – 2013 jest obszernym materiałem, z którym radni szczegółowo 
powinni się zapoznać i przedyskutować   w poszczególnych komisjach i nic się nie stanie jak 
podejmiemy uchwałę w miesiącu styczniu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Zdzisław  Fadrowski  zwrócił  się  z  apelem 
i  prośbą do radnych,  aby w momencie,  kiedy dochodzi  do prezentacji  stanowisk Klubów 
Radnych, to były one prezentowane w pełni przez wszystkie kluby, a dopiero później była 
ewentualna  dyskusja,  czy  polemika  nad  stanowiskami  klubów.  Aby  nie  dochodziło  do 
sytuacji jaka miała miejsce   w dniu dzisiejszym, że trzy kluby wyraziły swoją opinię i zaczęły 
ze sobą dyskutować,  nie dopuszczając do głosu przedstawiciela kolejnego klubu.

Radny Krzysztof Wilczyński poinformował, że w miesiącu listopadzie przebywał na 
targach Komtechnika, Poleko, Gmin, Miast i Regionów w Poznaniu.  Materiały w temacie 
przekazał  Prezesowi  Związku  Międzygminnego  Eko-Mazury  oraz  Sekretarzowi 
i Prezydentowi Miasta.

Radny  Idzi  Podwojski  nawiązał  do  organizowanej  gali  boksu  zawodowego 
organizowanej  w  naszym  mieście.  Zwrócił  się  z  prośbą,  aby  na  przyszłość  zakupić  ze 
środków miejskich wejściówki zasłużonym bokserom z naszego miasta. Doszło do sytuacji, 
że zasłużony bokser - senior, który sekundował juniorowi, musiał zapłacić bilet, żeby wejść 
na halę.

Prezydent  Miasta  T.Anrukiewicz   złożył  wszystkim  obecnym życzenia  świąteczne 
oraz noworoczne.

Do punktu -9-
Wobec wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 

Pieńkowski  zamknął  obrady XLVII  sesji  Rady Miasta  w dniu   22  grudnia  2009 roku 
o godzinie 1436 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska      Przewodniczył obradom:

        Waldemar Paweł Pieńkowski
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